
 
Perussuomalaisten Suonenjoen valtuustoryhmän valtuustoaloite 16.12.2024  / Suonenjoen 
liikenneturvallisuuden lisääminen 
 
Kaupunginvaltuusto 16.12.2024 § 68  
  
 

Perussuomalaisten Suonenjoen valtuustoryhmän valtuustoryhmä jätti 
liitteenä olevan valtuustoaloitteen. 

    
 

Päätös Edellä mainittu valtuustoaloite lähetetään hallintosäännön mukaisesti 
kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.  

 
 
Kaupunginhallitus 20.01.2025 § 12  
  
 

Valmistelija: kaupunginjohtaja Juha Piiroinen, p. 044 758 1403 
 
Perussuomalaisten Suonenjoen valtuustoryhmä on jättänyt 16.12.2024 
valtuustoaloitteen, missä esitetään, että Suonenjoen kaupunki selvittää 
liikenneturvallisuutta parantavien asioiden lisäämistä Suonenjoen 
kaupungin alueelle. 
 
Lisäksi aloitteessa ollaan huolissaan kaupungin kyvystä parantaa 
liikenneturvallisuutta ja esteettömän liikkumisen parantamista, vaikka joka 
vuosi on varattu ja varataan rahaa siihen.   
 
Valtuustoryhmän jättämä aloite on liitteenä. 
 
Suonenjoen kaupungin hallintosäännön mukaisesti: 
 
”Kokouskutsussa mainittujen asioiden käsittelyn jälkeen on 
valtuustoryhmällä ja valtuutetulla oikeus tehdä kirjallisia aloitteita 
kaupungin toimintaa ja hallintoa koskevissa asioissa. Aloite annetaan 
kokouksen puheenjohtajalle. 
 
Aloite on sitä enempää käsittelemättä lähetettävä kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. Valtuusto voi päättää, että aloitteessa tarkoitetun asian 
valmistelusta käydään lähetekeskustelu. 
 
Kaupunginhallituksen on vuosittain huhtikuun loppuun mennessä 
esitettävä valtuustolle luettelo valtuutettujen tekemistä ja 
kaupunginhallitukselle lähetetyistä aloitteista, joita valtuusto ei ole edellisen 
vuoden loppuun mennessä lopullisesti käsitellyt. Samalla on ilmoitettava, 
mihin toimenpiteisiin niiden johdosta on ryhdytty. Valtuusto voi todeta, 
mitkä aloitteista on käsitelty loppuun.” 
 

Ehdotus Kaupunginjohtaja ehdottaa, että kaupunginhallitus päättää pyytää 
aloitteeseen liittyvää lisäselvitystä kaupungin teknisiltä palveluilta. 
Selvityksessä tulee tuoda esiin kaupungin toteuttamat toimenpiteet 
liikenneturvallisuuden parantamiseksi ja kuvata kaupungin euromääräiset 
panostukset. Lisäksi teknisiä palveluja pyydetään arvioimaan aloitteessa 
esitettyjen toimenpiteiden toteuttamista ja vaikuttavuutta tulevissa 
liikenneturvallisuutta lisäävien ratkaisujen edistämisessä. 
 
Aloitteeseen liittyvät lisäselvitykset pyydetään toimittamaan 
kaupunginhallitukselle viimeistään 31.3.2025 mennessä. 



 
Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
 
Tekninen lautakunta 19.02.2025 § 16  
  
 

Valmistelija: tekninen johtaja Kimmo Hälinen, puh. 0400 377 761 
 
Tekniset palvelut on laatinut selvityksen tehdyistä 
liikenneturvallisuustoimenpiteistä sekä arvioinut ehdotettuja toimenpiteitä 
liitteenä olevassa selvityksessä. 
 

Ehdotus Tekninen johtaja ehdottaa, että lautakunta hyväksyy valtuustoaloitteeseen 
liittyvän selvityksen ja esittää selvityksen edelleen kaupunginhallitukselle. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
 
Kaupunginhallitus 17.03.2025 § 80  
  
 

 
Valmistelija: kaupunginjohtaja Juha Piiroinen, p. 044 758 1403 
  
Suonenjoen kaupungin hallintosäännön mukaisesti aloitteen käsittelee se 
kaupungin viranomainen, jolla on toimivalta tehdä päätöksiä aloitteen 
tarkoittamassa asiassa. Kaupunginhallituksen on vuosittain huhtikuun 
loppuun mennessä esitettävä valtuustolle luettelo valtuutettujen tekemistä 
ja kaupunginhallitukselle lähetetyistä aloitteista, joita valtuusto ei ole 
edellisen vuoden loppuun mennessä lopullisesti käsitellyt. Samalla on 
ilmoitettava, mihin toimenpiteisiin niiden johdosta on ryhdytty. Valtuusto voi 
todeta, mitkä aloitteista on käsitelty loppuun. 
  
Tekninen lautakunta on hyväksynyt selvityksen ja päättänyt antaa sen 
edelleen kaupunginhallitukselle. Tekninen lautakunta on selvityksessään 
esittänyt, että tulevien liikenneturvallisuusinvestointien painopisteenä on 
Rautalammintien saneeraus. Saneerauksessa parannetaan liittyvien 
sivukatujen ja Rautalammintien ylitysten turvallisuutta ja sujuvoitetaan 
liikkumista eri liikkumismuotoja jäsentelemällä ja suojateiden ylitysmatkoja 
lyhentämällä. Em. saneerauksen lisäksi pyritään huomioimaan 
painopisteissä koulujen keskittyminen Kaatron alueelle, mikä lisää jk/pp 
liikennettä joen takana olevilta asuinalueilta. Myös pieniin kohdennettuihin 
korjauksiin on halu reagoida nopeasti, jos pienehköllä investoinnilla 
koetaan olevan merkittävä turvallisuutta tai esteettömyyttä lisäävä 
vaikutus. Katusaneerauksissa kadut suunnitellaan nykyaikaisesti ja siinä 
huomioidaan jatkossakin kaikki liikkumismuodot ja liikenneturvallisuusasiat. 
 
Kaupunginhallituksen osalta voidaan todeta, että aloitteen käsittely on 
riittävä eikä se johda toimialan ratkaisuvaltaan kuuluvissa asioissa muihin 
toimenpiteisiin. Lisäksi lautakunnan tekemän esityksen mukaisesti voidaan 
esittää, että aloite on tältä osin loppuun käsitelty. 
 

Ehdotus Kaupunginjohtaja ehdottaa, että kaupunginhallitus merkitsee teknisen 
lautakunnan aloitteen käsittelyn ja annetun selvityksen tietoonsa saatetuksi 
ja esittää käsittelyn sekä selvityksen edelleen valtuustolle tiedoksi. 
Lautakunnan päätöksen mukaisesti kaupunginhallitus esittää valtuustolle, 
että aloite todetaan loppuun käsitellyksi. 
 



Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
 
Kaupunginvaltuusto 28.04.2025 § 27    
384/00.02.00/2024    
 

Valmistelija: kaupunginjohtaja Juha Piiroinen, p. 044 758 1403 
 

Ehdotus Kaupunginhallitus esittää aloitteen käsittelyn sekä selvityksen valtuustolle 
tiedoksi. Annetun selvityksen perusteella kaupunginhallitus esittää 
valtuustolle, että aloite todetaan loppuun käsitellyksi 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 


